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Sayın  konuklar,    
Değerli  hocalarım,  
Sektörün  saygıdeğer  temsilcileri,  
Sevgili  meslektaşlarım    
Ve  meslektaş  adaylarım  sevgili  öğrenciler;  
  
1.5  yıldır  yoğun  bir  emek  ve  özveriyle  çalışmalarını  sürdürdüğümüz,  alanındaki  en  kapsamlı  kongre  olan  
Elektrik  Elektronik  Mühendisliği  Kongresi’nde  sizlerle  birlikte  olmaktan  onur  duyuyor,  EMO  İstanbul  Şubesi  
YK  adına  hepinizi  saygıyla  selamlıyorum.  Konuşmama  başlamadan  evvel  Suruç,  Ankara,  Paris  katliamlarında,  
seçim  öncesi  ve  sonrasındaki  çatışmalı  ortamda,  iş  ve  kadın  cinayetlerinde  yitirdiğimiz  canlarımızın  anıları  
önünde  saygıyla  eğiliyor,  onların  istedikleri  eşit,  özgür  bir  ülke  ve  barış  içerisinde  Türkiye  için  sonuna  kadar  
çalışacağımıza  söz  veriyorum.  
  
Sevgili  Meslektaşlarım,  
EEMKON  2015  Elektrik  Mühendisleri  Odası  İstanbul  Şubesi’nin  son  yıllarda  gerçekleştirdiği  en  kapsamlı  ve  
iddialı  etkinlik.  Odamızın  görevlendirmesiyle  çalışmalara  başladığımız  günden  itibaren  canhıraş  bir  şekilde,  
7  sempozyum  için  yürüttüğümüz  çalışmalarda  yurt  içi  ve  yurt  dışından  çok  değerli  aydın,  akademisyen,  
öğretim  görevlilerinin;  üniversitelerin,  belediyelerin,  kamu  kuruluşlarının,  basın  yayın  organlarının  
katkılarını  aldık.  Kongremiz,  dünyada  ve  ülkemizde  hızla  gelişen  elektrik,  elektronik,  elektronik-‐haberleşme,  
kontrol  ve  biyomedikal  mühendisliği  alanlarında  yeni  gelişmeleri  paylaşacağımız,  geleceğe  ilişkin  politikaları  
tartışacağımız  çok  değerli  bir  platform  sunuyor.  
  
36  üniversitenin  desteklediği,  sektörümüzün  lider  kuruluşlarının  gerek  sponsorluk,  gerekse  de  sunumlarda  
katkı  sağladığı,  odamızın  değerli  temsilcilerinin  yoğun  emekleri  olan  kongremizde  emeği  geçen  herkese  
teşekkürü  borç  biliyor,  bu  güzel  işbirliğinin  bundan  sonraki  süreçlerde  sürmesini  umut  ediyorum.  
  

Sayın  Konuklar,  
  
EMO  50  bine  yakın  üyesiyle  bu  ülkedeki  elektrik,  elektronik,  elektronik  haberleşme,  biyomedikal,  kontrol  vb  
mühendislerinin  ortak  örgütü  ve  meslektaşların  dayanışma  ağıdır.  Kamuoyundaki  yanlış  algının  aksine  imza  
yetkisi  kullanmasa  dahi,  mühendislik  ünvanını  kullanan  tüm  meslektaşlarımız  için  odaya  üye  olma  anayasal  
bir  zorunluluktur.  Ne  yazık  ki  kamuoyunda  elbette  bizlerin  de  eksiklerinden  kaynaklı  odamız  daha  çok  
elektrik  mühendislerinin  odası  olarak  algılanmaktadır.  EEMKON2015’in  meslek  alanımıza  dair  hemen  her  
disiplini  içeren  7  sempozyum  ile  bu  yanlış  algıyı  değiştirmesini  ve  büyük  ailemize  katılmayan  
meslektaşlarımızın  da  odamıza  üye  olmasında  bir  mihenk  taşı  olmasını  amaçlıyoruz.  
  
Mesleğimizin  her  geçen  gün  itibarsızlaştırıldığı,  alanda  çalışmak  için  mühendislik  diplomasının  yetersiz  hale  
getirilip,  ticari  bir  meta  haline  dönüştürülen  sertifikasyon  programlarıyla  ve  belgelendirme  ile  
anlamsızlaştırılmak  istendiği  bu  süreçte  odalarımıza  üye  olmak  ve  sahip  çıkmak  son  derece  önemlidir.  
Odalarımız  meslek  alanlarımızı  düzenlemek  ve  yönetmelikler  çıkarmanın  yanında,  özlük  haklarımıza  dair  de  
çalışmalar  gerçekleştirmektedir.  Bu  noktada  EMO’nun  öncülük  ettiği  SGK  ile  yaptığımız  mühendis  asgari  
ücreti  protokolüne  dair  her  türlü  desteği  vermek  üzere  şube  ve  oda  avukatlarımız  hazırdır.  
Burada  öğrenci  arkadaşlarıma  bir  çağrı  yapmak;  gelin  öğreniminiz  sırasında  EMO-‐GENÇ  çalışmalarına  
katılın,  gerçekleştirdiğimiz  eğitim,  seminer,  bilgilendirme  toplantılarına  yer  alın  ve  mesleğe  ön  adımı  
öğrenci  çalışması  atın.  Çünkü  sizler  bizim  geleceğimizsiniz…  
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Sevgili  Meslektaşlarım,  
  
Kongremizde  sempozyum  başlıklarında  mühendislik  eğitiminden,  enerji  politikalarına,  meslek  
disiplinlerimizdeki  çalışmaların  yaşamımıza  etkilerine,  yenilebilir  enerjiden  ve  alanımızdaki  teknolojik  
gelişmelere  varana  kadar  çok  geniş  bir  yelpazede  tartışmalar  yürütecek,  sunumlar  ile  yeni  gelişmeleri  
öğrenme  şansına  sahip  olacağız.  
  
Bir  mühendislik  örgütü  olarak  etkinliklerimizde  doğal  olarak  teknik  ve  bilimsel  oturumlara  ağırlık  veriyoruz.  
Diğer  yandan  mesleğimizi  uluslararası  standartlar  sürdürebilmemizin  yolu,  konuların  aynı  zamanda  siyasal  
ve  toplumsal  açıdan  da  irdelenmesinden  geçiyor.  Etkinlik  bu  anlamda  da  mesleki  gelişimimize  katkı  
sağlayacak  özel  oturumlar  ve  paneller  içeriyor.    
  
EMO   olarak,   en   temel   ilke   olarak   teknolojinin   insanlığın   yararına   kullanılması   gerektiğini   ve   teknolojik  
ilerlemenin   de   bu   temel   anlayış   içerisinde   ele   alınması   gerektiğini   düşünüyoruz.  Doğru   bildiklerimizi   ve  
çalışmalarımızı   mesleğimizin   ve   halkımızın   çıkarlarını   gözeterek,   ve   yanlışlara hiçbir siyaset ayrımı 
yapmaksızın, ilkelerimiz doğrultusunda yürütüyoruz. Ve ne yazık ki, kamu yararında ısrar ettiğimiz için 
başta TMMOB yasasının değiştirilmesi girişimi olmak üzere baskılara maruz kalıyoruz.  
  
Yüzde  yüz  yenilenebilir  enerji  üretiminin  mümkün  olduğu  değerlendirmeleri  yapılırken,  nükleer  güç  
santralları  gibi  pahalı  ve  riskli  yatırımlara  neden  gerek  duyulduğunu  sorguluyor,  bundan  kaçınılması  
gerektiğini  yıllardır  söylüyoruz.  Ülkemizin  48  bin  megawatt  saat  rüzgar,  380  milyar  kilowatt  saat  güneş  
enerjisi  potansiyeli  ile  bir  cennet  olduğunu  her  koşulda  belirtiyoruz.  
  
Enerjinin  kamusal  bir  hak  olarak  ele  alınması  gerektiğini,  özel  sektöre  ihale  edilemeyeceğini  ve  tek  
merkezden  planlanması  gerektiğini  yıllardır  söylüyoruz.  31  Mart  krizinde  her  ne  kadar  nedenleri  çok  
tartışıldı  ve  belli  sonuçlara  varıldı  ise  de  esas  nedenin,  enerjinin  kamudan  alınarak  özel  sektöre  
devredilmesinden,  kamu  kuruluşlarındaki  teknik  kadronun  dağıtılmasından  ve  merkezi  bir  projeksiyondan  
yoksun  olarak  rant  odaklı  planlanmasından  kaynaklı  olduğunu  biliyor  ve  vurguluyoruz.  
  
İletişimin  sadece  ticari  bir  alan  olmadığı,  temel  insan  gereksinmelerimden  birisi  olduğunu,  kamusal  olması  
gerektiğini,  olan  katma  değerinin  de  ülkemiz  insanı  için  kullanılması  gerektiğini  söylüyoruz.  
  
Üniversitelerdeki  eğitimin  ülkemiz  ihtiyaçları  doğrultusunda,  nitelikli  bir  şekilde  sürdürülmesi  için  
ticarileştirilmesine  son  verilmesi  ve  ücretsiz,  kamusal  bir  hak  olarak  görülmesi  gerektiğini  söylüyoruz.  
Mantar  gibi  türeyen,  gerekli  altyapı  çalışması  ve  kadro  oluşturulmadan  açılan  yüzlerce  üniversiteye  
yerleşen  öğrencilerin  geleceğiyle  oynandığını  ve  alandaki  ucuz  iş  gücü  haline  geldiklerini  söylüyoruz.  
  
Şehirlerimizi,  bilimin  ve  aklın  öncülüğünde  tasarlayalım,  doğayı  yok  etmeden,  insanca  yaşayabilmenin  
çözümlerini  üretelim  diyoruz...  
  
Elektrik,  elektronik  mühendisliği  kongresinin,  mesleğimizdeki  bilimsel  ve  teknolojik  gelişmelerinde  yanında,  
tüm  bu  tartışma  başlıklarında  çok  değerli  çıktılar  vereceğine  ve  ülkemizin  geleceği  için  önemli  veriler  
sunacağına  inanıyorum.  
  
Değerli  Konuklar,  
Gönül  isterdi  ki,  böyle  bilimsel  bir  kongre  açılışında  sadece  meslek  alanımıza  dair  konulara  değinelim,  fakat  
ne  yazık  ki  ülkemizin  ve  dünyamızın  içerisinde  bulunduğu  koşulllar,  hem  bu  ülkede  yaşayan  ve  vicdanı  olan  
insanlar  olarak,  hem  de  anayasada  kamu  yararını  savunmanın  görev  verildiği  odaların  yöneticileri  olarak  
bizler  açısından  mümkün  değil.  
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Nitekim  ülkemizdeki  çatışmalı  ortam  ve  yaratılan  korku  ikliminde  mesleğimizin  hiçbir  alanında  sağlıklı  bir  
işleyiş  olamamaktadır.  Savaşın  kirli  sonucu  olarak  görevi  başında  yaralanan,  uzuvlarını  kaybeden  
meslektaşlarımız  buna  en  çarpıcı  örnektir.  
  
Kongre  hazırlıklarını  sürdürdüğümüz  1,5  yıl  boyunca,  ülkemizde  2  genel  seçim,  2  büyük  katliam  ve  yüzlerce  
şiddet  olayına  şahit  olduk.    
Aralarında  meslektaşlarımız  Abdülkadir  Uyan’ın,  Şebnem  Yurtman,  İdil  Güneyi’nin  de  olduğu  hepimizi  
derinden  sarsan  ve  yüzlerle  ifade  edilen  kayıplarımızın  ve  yaralılarımızın  acısıyla  sarsıldık.  Kaybettiğimiz  
insanlarımızın  yasını  tuttuk,  yakınlarının  duyduğu  derin  ve  tarifsiz  acıya  tanıklık  ettik.    
Odamızın  da  çağrıcısı  olduğu  10  Ekim  Emek,  Barış,  Demokrasi  mitinginde  bu  ülkenin  en  büyük  katliamını  
yaşadık.  
  
Sevgili  Katılımcılar,  
Demokrasinin   ve   can   güvenliğinin   ağır   bir   tehdit   altında   olduğu,   hukuk   güvencesinin   ve   özgürlüklerin  
derinden  zedelendiği  bir  süreçte,  ekonomik  gelişmeden,  teknolojik  ilerlemeden  söz  edilemez.  
Bu  bilinçle  meslek   alanımızda   yürüttüğümüz   çalışmaların   yanında,   yaşanan   gelişmelere  dair   görüşlerimizi  
kamuoyu  ile  paylaştık  ve  her  daim  süre  gelen  odalar  siyaset  yapıyor  eleştirisine  maruz  kaldık.  
  
Peki  bizler  neden  bu  sürecte  söz  söylüyoruz…  
Çocuklar  ve  yaşlılar,  toplumun  vicdanıdır,  …  Ankara  katliamında  7  yaşındaki  Veysel’in  gülüşünü,  70  
yaşındaki  barış  annesi  Meryem  ana’nın  barış  umudunu  yüzlerinde  dondurulduğu  bir  ortamda  susulmaz.  
  
Çocuklara  oyuncak  götüren,  bu  ülkenin  aydınlık  geleceği  gençler  katledildiği  zaman  susulmaz.  
  
Savaş  sarmalındaki,  kirli  çatışmalarda  hamile  kadınlar,  çocuklar,  siviller  öldürülürken,  sokağa  çıkma  
yasakları  ile  insanlar  açlığa  terk  edilirken,  seçilmiş  milletvekilleri  tartaklanırken,  insanlar  ölülerini  evlerinde  
saklamak  zorunda  kalırken  susulmaz.  
  
Gelişen  Türkiye  maskesi  arkasında,  güzel  ülkemiz  iş  cinayetlerinde  OECD  ülkeleri  içerisinde  birinci,  dünyada  
üçüncü   sıraya   yerleştiği   zaman   sesimizi   çıkarmazsak,   Soma’da   trafo   patladığı   yalanını   yerinde   gidip  
incelemezsek,  Torunlar’daki  asansör  faciasının  iç  yüzünü  kamuoyuyla  paylaşmazsak  susmuş  ve  suçlu  olmuş  
oluruz.  
  
Bizleri   ciddi   olarak   üzen   ve   yaralayan   bu   eleştirilere   katılmıyoruz.   Aklın   ve   bilimin   ışığında   ve   halkın  
hizmetinde   olan   odalarımız,   ülkemizin,   geleceğimizin   ve   dolayısıyla  mesleğimizin   karşı   karşıya   kaldığı   bu  
olaylara   karşı   fikir   belirtmeye   ve   tutum   almaya   devam   edecektir.   Evet   biz  mühendisiz,   evet   biz  meslek  
insanıyız,  evet  biz  siyasetçi  değiliz  ama  hepimiz  mesleki  kimliğimiz  ne  olursa  olsun,  politik  görüşümüz  ya  da  
ideolojik  tutumuz  ne  olursa  olsun  ÖNCELİKLE  İNSANIZ.    
Soframızın   başında,   oturma   odamızda   otururken   çok   çeşitli   basın   yayın   organlarından   üstümüze   boca  
edilen   toplumsal   ve   kişisel   dramlar   karşısında,   metro   istasyonunda   ya   da   otobüs   durağında   insanların  
yaşadığı  kaygılar  karşısında,  bir  mesleğe  mensup  olmak  bizi  korumuyor.    
Yaşadığımız  toplumun,  çocuklarımızın  ve  ailemizin  yüz  yüze  kaldığı  insanlık  dışı  koşullardan  hiçbirimiz  muaf  
değiliz.   Bu   konuda   daha   fazla   konuşmak   istemiyorum   ama   son   olarak   şunu   belirtmek   isterim   ki,   biz  
ülkemizin,   geleceğimizin   ve   mesleğimizin   içinde   bulunduğu   koşulara   karşı   duyarsız   kalmayacağız.  
Susmayacağız.  Görüş  ve  önerilerimizi  açıklamaya  devam  edeceğiz…  
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Sevgili  Kongre  Katılımcıları;  
Konuşmamın  başında  belirttiğim  gibi  EEMKON  uzun  yıllardır  gerçekleştirdiğimiz  en  kapsamlı  etkinlik.  Alanda  
büyük  bir  eksikliği  dolduracağına  inandığım  kongremize  çağrımıza  yanıt  vererek,  bu  büyük  heyecanımıza  
ortak  olduğunuz  ve  destekleriniz  için  sizlere  çok  teşekkür  ediyorum.  
  
Son söz olarak etkinliğimize destek veren tüm kurum, kuruluş ve firmalara; değerli hocalarımıza, 
kongre yürütme, düzenleme ve danışma kurullarına, gece gündüz demeden çalışarak etkinliğin 
hazırlanmasında emeği geçen EMO çalışanlarına minnettar olduğumuzu belirtmek istiyorum. 
 
Verimli bir kongre geçmesi dileğiyle… 
Saygılarımla  
  
Beyza  Metin  
Elektrik  Mühendisleri  Odası  
İstanbul  Şubesi  
Yönetim  Kurulu  Başkanı  
  

  

  

  
  
  

  


